
1 

 

                                                                             

ДО  

КМЕТА НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

От общинските съветници проф. дфн Добрин Добрев, проф. дтн Борислав Беджев,             
д-р Стоян Тодоров, Евгений Цанков, доц. д-р Стефан Желев, Анета Пенчева 

 

Уважаеми г-н кмете, 

  На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 във връзка с чл. 33, ал. 5 от ЗМСМА се обръщаме 
към Вас по следния проблем. 

 Подписан е договор за реализиране на проект „Интегриран воден цикъл за град 
Шумен – втори етап” известен сред гражданите на Шумен като ИСПА - 2. По мнението на 
инженер Мариан Ганчев - управител на ВиК Шумен реализирането на проекта е свързано с 
изпълнението на условия, които ще доведат до значителното повишаване на цената за 
услугата за отвеждане и пречистване на отпадните води в град Шумен.  

  Във връзка с това имаме следните въпроси: 

1. Ще се повиши ли и с колко цената на услугата „отвеждане и пречистване на отпадните 
води”, която ще плащат гражданите на Шумен след изпълнението на проекта? 

2. Ако цената на посочената услуга ще се повиши, защо гражданите на град Шумен в 
лицето на легитимните си представители – общинските съветници от Общинския съвет 
на гр. Шумен - не са осведомени за условията по договора за реализиране на  проекта? 

 

Молим отговорът на питането ни да бъде направен в писмен вид. 
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ВНОСИТЕЛИ: 
 
 
 

Добрин Добрев 
 
 
 

 Борислав Беджев 
 
 
 

 Стоян Тодоров 
 
 

  
 Евгений Цанков 

 
 
 

 Стефан Желев 
 
 
 

Анета Пенчева 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
09.01.2013 г. 
Гр. Шумен 
 


